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Poštovani članovi Skupštine ! 
 

U proteklom razdoblju od godine dana događaji su se izmjenjivali kao ne tekućoj vrpci. S te strane protekla godina bila 
je uzbudljiva i neizvjesna u puno segmenata. Neke od planova smo nadmašili, neke nažalost nismo ostvarili a na neke 

unatoč našim naporima nismo uspjeli svesti u željene okvire. Pa ipak, procjenjujem da rezultati našeg rada u protekloj 
godini  a u okvirima našeg saveza odnosno naše županije zaslužuju generalno visoku ocjenu. Ti rezultati su posljedica 
dobre organiziranosti saveza i klubova, dobre komunikacije koju imamo na svim razinama te sjajnim igračkim 

kvalitetama u velikom broju igrača i igračica našeg saveza.   
 
Programom rada koji smo usvojili na izbornoj skupštini za period 2013. do 2017. godine odnosno u programu rada za 

2014. godinu usvojenim na redovnoj, godišnjoj skupštini u prosincu prošle godine pobliže smo naznačili područja na 
kojima želimo intenzivnije raditi i i ciljeve koje želimo postići. 
 

Veliki dio programa uspješno smo realizirali pa čak i nadmašili u nekim segmetima dok neke nažalost nismo realizirali iz 
razloga koji su navedeni u ovom izvještaju.  
 

1. HBS 
 
Naše želje i naša očekivanja po izboru Dinka Beakovića na čelo HBS-a a glede unaprijeđenja odnosa i rezultata 

te ukupnog razvoja boćanja u RH – nisu ispunjena. 
Okoštalost organizacijske strukture HBS-a uz interesne skupine koje se grčevito bore za utjecaj u HBS-u kroz 
koji mogu ostvarivati svoje parcijalne interese uzrokovao je posvemašnji raskol. 

Na naplatu je došlo sve ono loše što se godinama nakupljalo u vrhu HBS-a. Početak sukoba je nastao s 
raspodijelom sredstava HOO-a za trenere HBS-a među kojima se nisu našli neki koji su to očekivali. 

Sudski procesi kojima se HBS obvezuje na plaćanje odšteta uteg su koji i sada opterećuje kasu HBS-a. 
Zahtjev za smjenjivanje Dinka Beakovića kroz izvanrednu sjednicu skupštine održanu u Rijeci prošao je uz 
ružne scene te je izvršena smjena predsjednika. 

IBS i naš savez stali su uz predsjednika Dinka Beakovića i zajednički uložili žalbu na rezultate izvanredne 
sjednice skupštine. Žalba je usvojena i predsjednik se vratio „ u sedlo“. 
 

No, time nisu prestale nevolje. Nadzorni odbor je sazvao izvanrednu sjednicu skupštine za 09. studenog 2014. 
sa dnevnim redom koji je imao za cilj smjenjivanje (ponovno) Dinka Beakovića. I ponovno je IDS i naš savez 
intervenirao sa prijedlogom za sazivanje jedne sjednice uz odgovarajući dnevni red.  To je i uvaženo. Moramo 

naglasiti da se od od materijala NO kojim se saziva izvanredna sjednica skupštine HBS-a ogradio član NO g. 
Marino Štefan. 
 

Na redovnoj skupštini HBS-a održanoj 23.studenog 2014. u Zagrebu, naš član predsjednik HBS-a g. Dinko 
Beaković podnio je ostavku. Ostaje nam izvanredna, izborna sjednica HBS-a u siječnju 2015. godine. Nije 
moguće procijeniti ishod izborne sjednice skupštine niti razvoj odnosa unutar HBS-a. Ovakva situacija sigurno 

ne ide u korist boćanja niti boćarskih saveza. Pomanjkanje razvojnih inicijativa, nedostatak financijskog plana, 
zaduženje HBS-a, laviranje u potezima vrha HBS-a, nepovjerenje između županijskih saveza, statutarna 

nedosljednost glede ravnopravnosti članica HBS-a, inertnost i nestručnost kancelarije HBS-a doprinose 
negativnoj ocjeni stanja uz bojazan da će se ovakvo stanje nastaviti. 
Procjenjujemo da će financiranje sporta (boćanja) u sljedećoj godini biti značajno teže nego ove i proteklih 

godina. Iz tih razloga nužno je na razini HBS-a provesti reforme i stabilizirati situaciju. 
 

 

2. BS PGŽ 
 
Kro program rada usvojenim na protekloj skupštini odredili smo naše želje, ciljeve i to potkrijepili financijskim 

sredstvima osiguranim u financijskom planu.  
 
2.1. Obrazovanje trenera 

 
Unatoč velikim naporima koje smo uložili te dobrim odnosima s Hrvatskom olimpijskom akademijom u 
direktnim kontaktima i kontaktima kroz Zajednicu sportova PGŽ nismo uspjeli realizirati naš plan. Plan je imao 

za cilj obrazovati i promovirati u trenere boćanja 30-tak kandidata s područja našeg saveza.  
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Potpisali smo i ugovor o tehničkoj suradnji s HOA ali na tome je sve i ostalo. „Zapelo“ je na relaciji HOA-HOO-
Ministarstvo sporta. Uz manjkavost programa obrazovanja i financijske poteškoće unutar same akademije nije 
bilo moguće realizirati zacrtani plan. 

 
Trenutna situacija je sljedeća : 

 Program obrazovanja je potvrđen kao važeći 
 HOA je dobila „zeleno svjetlo“ za provođenje programa 

 Uz značajnu podršku Zajednice športova PGŽ obrazovanje naših boćara je prioritetnog statusa 
 Cijena naknade obrazovanja koja će se uplatiti HOA iznosi cca 3.000,00 kn po kandidatu 

 BS PGŽ i Zajednica sportova će financijski pomoći svim kandidatima koji zadovolje propisane kriterije 
 Najveći  broj kandidata za optimalan rad s njima ( izvor HOA) je 30 

 Procjenjujemo da ćemo biti u mogućnosti pomoći u financiranju jednog dijela troškova, ostatak će 

snositi klubovi i sami kandidati 
 Predavanja i praktični dio smo načelno dogovorili u Rijeci. Troškove predavača, put, smještaj i 

prehranu snositi će naš savez 
 Savez će sklopiti ugovore o sufinanciranju samo sa klubovima iz kojih dolaze kandidati 

 Nužno je provesti ažuriranje popisa kandidata 
 Naglasak treba staviti na što veći broj klubova  

 Više kandidata iz jednog kluba je moguće tek po konačnom spisku kandidata kao popuna do ukupnog 
broja od 30 kandidata 

 
Kako sada stoje stvari postoje naznake da se sa obrazovanjem kandidata krene u proljeće sljedeće 2015. 
godine. Apeliram na sve klubove da podrže naš zajednički projekt te da iskoriste priliku za obrazovanje svojih 

članova. Ovo je prilika koja je u finacijskom i organizacijskom pogledu jako povoljna za klubove i kandidate i 
ne smije se propustiti.  
 

2.2. Instruktor boćanja 
 

Kroz program Instruktora boćanja a koji je financiran od strane Zajednice boćanja PGŽ godišnje prođe 100-
tinjak djece što djece početnika što napredne djece. U programu učestvuje pod patronatom g. Čede Vukelića, 
nositelja programa - niz trenera s područja našeg saveza. To je odličan način za razmjenu iskustava i ideja. 

Nije riječ samo o campovima kroz koje okupljamo djecu već i o nizu nastupa županijskih selekcija u Hrvatskoj i 
inozemstvu. Iskreno se nadamo da ćemo kroz osposobljavanje trenera u programu koji predviđamo u 2015. 
dobiti i ovlaštene trenere sa potrebnim kvalifikacijama koji će se moći još više i stručnije posvetiti radu s 

djecom. 
Iako je predviđeno značajno smanjenje financiranja programa javnih potreba zajednice športova PGŽ pa tako 
onda i financiranje posredno i našeg saveza očekujemo da se sredstva namjenjena instruktoru boćanja neće 

značajnije mijenjati. 
Pohvaljujem sve trenere koji uzimaju učešća u ovom programu a naročito voditelja programa g. Čedu Vukelića 
kao i Vjeka Matetića. Angažman g. Matetića u ovom programu nije samo na jogovima već i u dnevnoom 

kontaktu sa savezom i klubovima koji u svojim redovima imaju perpektivnu djecu.  
 
 

 
2.3. Kancelarija BS PGŽ 

 
U programu za ovu godinu predvidjeli smo poraditi na boljoj komunikaciji sa klubovima i svim našim članovima 
i simpatizerima. Uspjeli smo na noge osoviti nove WEB-stranice. One su značajan alat u servisu potreba naših 

klubova. Na njima se mogu naći najnovije informacije iz svijeta boćanja, ligaški rezultati te dokumenti nužni za 
rad klubova. 
Da bi stranice bile još bolje posjećene treba dodatno raditi na njihovoj atraktivnosti. Pozivam ovom prilikom 

sve koji imaju zanimljivosti, prijedloge ili samo vijesti iz svijeta boćanja da se uključe u uređivanje naših 
stranica. Pozivam i sve one koji imaju želju i sposobnosti da doprinesu kroz uređivanje WEB stranica boljem 
razumijevanju boćanja i promidžbi ovog lijepog sporta. 

Bilo bi sjajno kada bismo imali i stručne članke ili analize iz boćanja. Bilo boćanja kao gre, tehnike boćanja, 
fizičke spreme igrača ili pak teme iz područja djelovanja klubova kao udruga. 
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Kontaktirali smo kroz članove našeg UO direktno i odgovorne osobe u Novom Listu u želji da poboljšamo 
zastupljenost boćanja u dnevnom tisku. Nažalost nismo u tome imali previše uspjeha. 
Aktualno stanje u sportu u RH u kontektu novog Zakona o udrugama koji je stupio na snagu 1.10.2014. nalaže 

svim našim klubovima usklađenje vlastitih statuta u roku godine dana. 
Neodložan zadatak svih vas u klubovima je ažuriranje i vođenje popisa članova udruga u skladu sa zakonom. 

BS PGŽ će na svojim WEB stranicama objaviti prijedlog statuta koji bi bio ogledni primjer za sve naše klubove  
kojeg će se uz manje popravke moći pimjeniti u sim klubovima. 
Naravno da i naš savez ima obvezu usklađenja statuta sa zakonom te će se sigurno u 2015. godini održati 

dvije sjednice Skupštine. Jedna tematska, posvećana statutu i unutarnjem ustroju saveza i druga redovna 
krajem godine. 
Financiranje same kancelarije saveza prikazano vam je u financijskom planu i ono se odvija dijelom kroz 

članarinu klubova a dijelom kroz namjenska sredstva Zajednice sportova PGŽ. 
Za sada ne vidim na koji bismo način financijski pokrili rad tajnika kroz cijelih osam (8) sati rada dnevno pa to 
ostaje u planu do kraja mandata ove skupštine odnosno izvršnih tijela Saveza. 

 
2.4. Organizacija natjecanja 
 

Boćarski savez PGŽ je u ovoj 2014. godini organizirao veliki broj natjecanja. Neka natjecanja smo planirali a 
neka smo „uskakali“ jer nije bilo organizatora. U većini slučajeva radilo se u konačnici u zaštiti interesa naših 
klubova. Time smo štedjeli sredstva našim klubovima, omogućili za 2015. učešće više pojedinaca na državnim 

natjecanjima te „spašavali“ neke manifestacije kako se ne bi ugasile. 
 
Boćarski savez je sudjelovao u sufinanciranju odnosno u organizaciji sljedećih natjecanja : 

 
1. Četveroboj junora u Zadru 

2. Natjecanje Gradova u Postojni (SLO) 
3. Natjecanje juniora u Buzetu 
4. Natjecanje juniora i juniorki u Puli 

5. Juniorska liga 2013/2014. 
6. Županijska natjecanja kadeta 
7. Županijska natjecanja juniora 

8. Državna natjecanja kadeta 
9. Državna natjecanja juniora 
10. Županijska natjecanja seniora 

11. Županijska natjecanja seniorki 
12. Kup natjecanja 

 Seniori 

13. Državna natjecanja seniori 
 Krug i Precizno  (Vrgorac) 

14. Državna natjecanja seniorki 
 Krug i precizno (Hrastenica) 

 Parovi i štafeta ( Otok Vis/Komiža ) 
15. Juniorski Božićni turnir 

16. Turnir Sv.Vida 
 

Neka mi bude dopušteno da se kratko osvrnem na prethodni spisak. Naš savez je organizacijom i 
financiranjem navednih manifestacija dao svoj veliki i očekivani doprinos boćanju u našoj županiji i Hrvatskoj. 
Treba naglasiti kako to ne bi bilo moguće financijski pratiti bez potpore vrijednih volontera i svih onih koji su u 

okviru saveza uključeni u odvijanje pojedinih natjecanja. Time prije svega mislim na članove Sportske komisije 
našeg saveza i njihovog predsjednika g. Dina Blečića, Zbor sudaca i njihovog predsjednika g. Željka Skočića te 
voditelje natjecanja odnosno trenere koji su pratili naše igrače – g. Čedu Vukelića, Vjeka Matetića, Slobodana 

Marelju. Neizostavno ime je u svemu tome i naš tajnik Sanjin Linić te vjerni sponzor i veliki zaljubljenik u 
boćanje i ljude g. Damir Jasić. 
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Vrijedno se osvrnuti i na dvije male crtice iz života saveza koje prolaze nezapaženo ali puno znače igračima, 
njihovim trenerima pa i klubovima. Naš savez je organizirao i snosio troškove dočeka naših državnih vrsta pri 
povratku sa svjetskih prvenstava na kojima su postigli svjetske rezultate. Tako smo čestitali državnoj vrsti U-18 

i U-23 pri povratku iz Italije te ženskoj državnoj vrsti pri povratku sa svjetskog prvenstva u Francuskoj. Odaziv 
ljubitelja boćanja na ove prigode bio je lijep i držim da naši igrači i gračice mogu biti zadovoljni jer smo 

dokazali da cijenimo njihovu kvalitetu i rezultate. Bilo bi očekivano da troškove snosi HBS a ne naš Savez. U 
godinama koje dolaze i sve težeg financiranja udruga iz proračuna JLS nije za očekivati da se održi ovakva 
praksa.  

 
U prošloj smo godini na prigodnoj svečanosti odali priznanja našim najboljim igračima, igračicama, djelatnicima 
te udrugama i institucijama u sportu. Uz relativno mali trošak učinili smo napor da svima onima koji to 

zavređuju kažemo kako cijenimo njihov doprinos u boćanju i da im se zahvalimo na dosadašnjoj suradnji. 
Odaziv na svečanost dodjele priznanja bio je izuzetan pa se ovim prisjećanjem još jednom zahvaljujem svima 
nagrađenima.   

 
U prošloj 2013. godini priznanja su dobili : 
 

1. Najbolji muški klub - BK "VARGON " ( Rijeka ) 
2. Najbolji ženski klub BK "ČAVLE – ŠKOLA BOĆANJA " ( Čavle ) 
3. Najbolji igrač – LEO BRNIĆ ( BK „Vargon“) 

4. Najbolja igračica – TEA ČANČAREVIĆ ( BK „Čavle – Škola boćanja“) 
5. Trener – ČEDO VUKELIĆ ( BK „Vargon“ ) 
6. Trener – DEAN KLARIĆ ( BK „Čavle – Škola boćanja“) 

7. Sudac – MARINO ŠTEFAN ( međunarodni sudac ) 
8. Dužnosnik – DRAGAN PUTICA ( član F.I.B. ) 

9. Djelatnik – JOSIP ČARGONJA ( Grobnik) 
10. ZAJEDNICA SPORTOVA PGŽ  ( prof. Slobodan Gračaković)  
11. UPRAVNI ODJEL ZA SPORT I TEH. KULTURU G. RIJEKE ( g. Veljko Karabaić ) 

12. RIJEKA– SPORT  ( g. Zlatan Hreljac ) 
13. DJ – TRANS ( g. Damir Jasić ) 

 

Boćarski savez PGŽ je na prijedlog trenera donirao i komplete boća perspektivnim igračima i igračicama te 
klubovima kojima je pomoć bila jako potrebna. 
Komplete boća dobili su : 

 
1. ŽBK „Marinići“  
2. ŽBK „Drenova“ 

3. BK „Lošinj 90“ 
4. BK „Sv.Jakov“ 
5. BK „Čavle – ŠB“ 

6. ŽBK „Pašac-Rijeka“ 
 

I ove 2014. godine održati ćemo pokrenutu manifestaciju te očekujemo vaš doprinos. 
 
2.5. Žensko boćanje 

 
Žensko boćanje napreduje. Pod time mislim ne samo na sportske rezultate, već i na razumijevanje specifčnosti 
istoga, na rad u klubovima, na pristup natjecanju te na opredjeljenost klubova koji imaju mušku i žensku ekipu 

da i dalje podržavaju obje ekipe. 
 
Sudjelovanje u ženskoj međunarodnoj LIBL ligi naših klubova Čavle-Škola boćanja, Marinića i Pašca je dobra 

odluka. Uz podnošljive troškove natjecanja to je dobar uvid u stanje našeg boćanja. U ovom trenutku naše 
klupsko boćanje ne može se mjeriti sa ženskim boćanjem u Sloveniji, Italiji i Francuskoj. No, kako smo i naveli 
u strategiji razvoja ženskog boćanja priorietno je sačuvati postojeće klubove od gašenja, postupno uvoditi 

nove, mlađe igračice te obrazovati trenere.  
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U sljedećoj godini mjenja se sustav natjecanja ženske lige. U prijelaznom periodu odigrati će se jednokružno 
natjecanje a od jeseni 2015. godine termini igranja Hrvatske ženske boćarske lige uskladiti će se sa muškom 
prvom ligom. 

Uvesti će se i disciplina štafetno izbijanje a u natjecanje se uključuje i ekipa Komiže s otoka Visa. Na nama je 
odnosno na sportskoj komisiji HBS-a je da predloži opciju igranja lige kako bi se omogućilo da se povećani 

troškovi odigravanja lige prilagode aktualnoj situaciji obzirom na financiranje klubova i mogućnosti klubova. 
Otežano financiranje klubova i troškovi natjecanja na svim razinama tražiti će od našeg saveza da pomno i 
oprezno troši novac u skladu s usvojenim financijskim planom kako ne bismo ugrozili osnovne funkcije saveza. 

No, žensko boćanje će u granicama mogućnosti našeg saveza moći i u sljedećoj godini s pravom očekivati 
našu podršku koja neće izostati. 
 

 
2.6. Sportski rezultati 
 

O sportskim rezultatima kazano je sve u izvješću Sportske komisije. Zato ću se dotaknuti samo nekih od  
dosega našeg boćanja. 
 

 2.6.1. Klupsko boćanje (m+ž) 
 
Prvaci države u boćanju i za žene i za muškarce dolaze iz našeg saveza. ŽBK „Čavle–škola boćanja“ obranio je 

titulu prvaka države a BK „Vargon“ aktualni prvak trenutno zauzima prvo mjesto ljestvice uz dobre izglede da 
obrani prošlogodišnju titulu. U oba kluba dosta je mladih igračica i igrača u konkurenciji igranja u prvoligaškom 
natjecanju. 

 
2.6.2. Pojedinačno natjecanje (m+ž) 

 
Na državnoj razini u konkurenciji seniora još nemamo rezultate, jer su natjecanja u tiejku, ali naravno imamo 
pravo nadati se dobrim rezultatima 

 
Na državnoj razini u konkurenciji žena, zlato su osvojile a time i titulu državnih prvakinja : 
 

 Krug – Tea Čančarević 
 Precizno izbijanje – Petra Skočić 

 Štafeta – Besarta Cocaj i Carolina Bajrić 
 Brzinsko izbijanje – Besarta Cocaj 

 
Drugo mjesto i srebro imaju : 

 
 Parovi – Marta Marčelja i Mima Sorić 

 Pojedinačno klasično – Ema Sorić 
 Bližanje izbijanje u krug – Elona Ćori 

 Brzinsko izbijanje – štafeta Elona Ćori i Virginia Bajrić 
 

Osim ovoga naše cure osvojile su još pet trećih i pet četvrtih mjesta na Prvenstvima Hrvatske. 
 

 
2.6.3.  Državne vrste 
  

U državnim vrstama okosnicu muške i ženske selekcije čine igračice i igrači naših klubova. Titule svjetskih 
rekordera i svjetkih i europskih prvaka dovoljno govore. Muške državne vrste imaju svoj uobičajen ritam u 
kojem se periodično okupljaju po pozivu izbornika.  

Leo Brnić zajedno s Marinom Miličevićem svjetski je prvak uz svjetski rekord u štafeti za U-23 uz titulu 
svjetskog prvaka u brzinskom izbijanju. To je najvredniji rezultat u 2014. godini. 
 

U 2104. godini imali smo priliku vidjeti kako to izgleda (konačno ) i u ženskoj vrsti. Novi je izbornik temeljem 
dodjeljenih mu financijskih sredstava počeo okupljati igračice te voditi smislenu politiku izbora igračica. Za one 
koji ne znaju - novi izbornik ženske vrste je g. Čedo Vukelić  
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2.6.4. Stanje u ligama 
 

Boćarski savez PGŽ pozorno prati stanje u ligama pod ingerencijom HBS-a kao i u ligama koje vodi sam. 
Interes našeg saveza vežem primarno uz interese naših klubova. Jako nam je u savezu stalo do dobrorobiti 
naših klubova. Inzistiramo na suradnji klubova, na komunikaciji između klubova. Pomanjkanje komunikacije 

uzrokuje neporazume, nerazmijevanje i animozitete. Naravno, da je svakom klubu važan svaki trenutak u 
kojem se odlučuje o sudbini kluba. No, postoje trenuci kada vlastite interese treba podrediti zajedničkom 
interesu. To dugoročno donosi korist svima. Takvi trenuci su periodi prelaznog roka, provođenje politike koja 

olakšava troškove klubova ili kompromis u interesu boćanja i stavljanja vlastitih parcijalnih interesa u drugi 
plan. Zato savez svake godine, drugu godinu zaredom, saziva neformalni sastanak klubova prve i druge lige. 
Neki od klubova se ne odazivaju tim sstancima jer ih drže nevažnima. Osobno, držim da komunikaciji klubova i 

suradnji klubova nema alternative. To je prije svega interes klubova. 
Jer, interes saveza je recmo opstanak BK Podum-a u prvoj ligi, zadržavanje (šest) drugoligaških statusa u 
drugoj ligi sjever, zastupanje interesa klubova na nacionalnj razini, napredovanje klubova (organizacijski, 

igrački) u trećoj županijskoj ligi, održavanje klubova s otoka u redovnom liga natjecanju, napredak Gorskog 
kotara, žensko boćanje itd. Sve su to odrednice našeg četverogodišnjeg programa. 
 

Zastupljenost našeg saveza i županije sa tri (3) prvoligaška kluba naš savez drži dobrim. Uz aktualnog prvaka 
države BK „Vargon“ koji je po svim pokazateljima vrh kvalitete hrvatskog boćanja, BK Marinići se pridružuje 
tome vrhu kao stabilan prvoligaš koji će ovu godinu igrati značajnu ulogu. Treći prvoligaš BK Podhum svojim 

rezultatima daje ozbiljno na znanje svima kako namjerava zadržati prvoligaški status te da se na njega mora 
računati. Izuzetno nas raduje takvo stanje stvari i čestitamo klubovima na uloženom trudu i postignutim 

rezultatima. 
 
U ženskoj boćarskoj ligi koja broji deset (10) klubova prvih pet mjesta zauzimaju klubovi našeg saveza. Uz 

aktualnog prvaka države ŽBK Čavle-škola boćanja koji daje primjer ostalim klubovima kojim putem treba ići, 
žensko boćanje ima svjetlu budućnost. 
Proširenjem 1. ŽHB lige postoji opcija u kojoj će se liga razdvojiti na po statusu i kvaliteti – dvije lige. Držim da 

bi to moglo još više podignuti kvalitetu ženskog boćanja. Nastupi u ženskoj međunarodnoj lizi su sjajan izbor 
klubova te će nastupi u njoj doprinijeti napretku ženskog boćanja.  
Raduje nas neočekivano – pojedine igračice iz klubova koje su do „ jučer “ bili anonimne, radom i marljivošću 

izbijaju u prvi plan hrvatskog boćanja (Carolina Bajrić, Petra Skočić, Marta Marčelja, Nikol Marelja itd.) 
Čestitamo. 
 

U drugoj (2) hrvatskoj boćarskoj lizi Zamet pokazuje već nekoliko godina da je vrlo blizu prvoligaškog statusa. 
Željeli bismo da ili Zamet ili Marčelji ostanu u toj snazi te da ostvare cilj koji imaju. 
 

U trećoj (3.) hrvatskoj lizi željeli bismo da „prateći“ klubovi vodećoj „Funtani“ - naši klubovi Kastav, Trstena, 
Opatija i Kukuljanovo smognu snage i zasjednu na vodeće mjesto. Naravno, savez nema točne informacije u 

ambicijama i planovima klubova no svakako će pratiti razvoj događaja. 
 
Treća županijska liga je opravdala svoje formiranje. Ona je u oranizacijskom smislu puno ozbiljnija no 

međuopćinske lige. Klubovi međuopćinskih liga ovakav pristup liga natjecanju od strane saveza drže dobrim. 
Savez želi regularnost natjecanja u svim ligama te ulaže napore kako bi svi klubovi imali odgovarajuću kvalitetu 
natjecanja ( suci, voditelji liga, uvjeti natjecanja, propozicije itd.). 

 
Kup natjecanje 
U završnicu kupa RH plasirao se BK Lovran. U Dalmaciji ( Općina Ražanac; naselje Ljubač) na novoizgrađenim 

jogovima ekipa Lovrana pokazala je da nije slučajan sudionik završnice. U prvoj utakmici Lovran je savladao 
puno poznatiju i objektivno puno jaču ekipu BK Zrinjevac iz Zagreba. Na naše veselje. Čestitamo. 
 

2.7. Upravni odbor 
 
U proteklom razdoblju osam (8) sjednica UO BS PGŽ. Zadovoljan sam odzivom na sjednice te angažmanom 

svih članova UO i ostalih učesnika u radu upravnog odbora. 
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Sjednice UO su sazivanje relativnio često. Nismo niti jednom imali poteškoća u kvorumu sjednica. To je dokaz 
odgovornosti ljudi koji sudjelčuju u radu te ozbiljnosti tema kojima smo se bavili. Na sjednicama njegujemo 
otvoreni dijalog pa su i razultati takvog međusobnog odnosa vidljivi. Pri tome mislim da otvorenosrt dijaloga 

mora donijeti kvalitetne rasprave i kvalitetne zaključke. Čestitam članovima UO na njihovoj želji i nastojanjima 
da budemo ozbiljni sudionici jednog sporta koji je vrijedan respekta. 

 
Na sjednicama UO raspravljali smo o različitim temama. Na svakoj sjednici UO vodi se zapisnik te se isti sa 
glavnim odrednicama raprave i zaključcima usvaja na sljedećoj sjednici. 

Teme su bile :  
 odnosima u HBS-u smo trošili puno vremena i energije. Nimalo jednostavna situacija iziskivala je 

trezvenost u promišljanju no nikako ne i pasivnost. Naš savez je zajedno sa IBS uložio prigovor na 
rezultate Izvanredne sjednice skupštine HBS-a idržane u Rijeci. Sa uspjehom. Zahvaljujem se 
prijateljima i kolegama iz IBS na dosadašnjoj odličnoj suradnji i razumijevanju. 

 Opremili smo našeg Instruktora boćanja sea opremom u vrijednosti 3.000,00 kn ( komplet prve 
pomoći, trenerke i majice) 

 Pripremali smo juniorsku ligu i izdali prigodni bilten na kraju natjecanja. 
 Opremili smo županijske selekcije kadeta i juniora odgovarajućim (lijepim) trenerkama i majicama 

kako bi na natjecanjima bili u skladu sa našim sposobnostima i ugledom. 
 Intervenirali smo u uredništvu Novog Lista kako bi boćanje bilo bolje zastupljeno na stranicama našeg 

lista. Nažalost, kako se čini bez većeg uspjeha. 
 Potpisali smo ugiovore o financiranju javnih potreba u boćanju sa PGŽ i ZS PGŽ. 

 Analizirali smo troškove sudaca pa i u nekim specifičnim situacijama (neodigrana utakmica) i donijeli 
zaključke 

 Neplaćanje članarine od klubova ugrožavalo je likvidnost Saveza i prijetilo suspenzijom klubova na 
razini HBS-a. Uspješno smo prevladali i te poteškoće. 

 Održali smo sastanak u Općini jelenje s načelnikom općine u znak podrške BK Podhum i dobili 

obećanja o korektnom pristupu prema toj sportskoj udruzi. 
 Raspravljali smo o liječničkim pregledima u svjetlu odrebi zakona o sportu te primjeni iste u praksi kroz 

sustave natjecanja. Imali smo nažalost i posljedice takve primjene zakona u slučajevima dobivanja 
utakmica za zelenim stolom. 

 Raspravljali smo o Zakonu o udrugama i njegovoj primjeni na klubove. 
 Ponavljali smo u nekliko navrata kako se program Instruktora boćanja mora bolje koristiti u interesu 

klubova. 
 

3. Financijski plan za 2015. godinu 
 

Plan je veći u odnosu na 2014. godinu. No, realizacija istog će ovisiti bitno o našem odobrenim stredstvima 

kroz programe javnih potreba Primorsko-goranske županije, Zajednice športova PGŽ i ostalih davatelja 
sredstava. To može imati za posljedicu rebalans plana odnosno uskraćivanje financiranja nekim od zacrtanih 
programa. U ovom trenutku nismo u mogućnosti precizirati o kojim programima je riječ i o kojim iznosima se 

radi. No, naš Upravni odbor će u svakom trenutku biti u stanju donijeti odgovarajuće odluke iz svoje domene 
kao bismo pravovremeno uskladili naše potrebe i mogućnosti. 
 

Naš Savez je putem Kancelarije saveza i u pravovremenom angžmanu tajnika i predsjednika Saveza već uputio 
materijale za 11 programa u kojima se kandidirao za raspoloživa sredstva namjenjenih javnim potrebama u 

sportu Primorsko goranske županije i Zajednice sportova PGŽ. 
Detalji Financijskog plana za 2015. godinu dati su u samom Planu za 2015. godinu koji je posebna točka 
današnjeg Dnevnog reda. 

 
        
 

 
   
 

Predsjednik BS PGŽ 
         Miljenko Butković, dil.ing. 

 


